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„Používanie hotovosti nepotrebujeme zakotviť v Ústave
SR. Fico je politik minulosti, ktorý nedokáže ponúknuť
Slovensku nádej a víziu pre 21. storočie, tak ako to
dokážem ja. Spoluprácu s ním vo vláde si neviem
predstaviť,“ vyhlásil Pellegrini. „Nie je týždňa, čo by
oportunista Pellegrini nehral na dve strany. On a jeho
družina sa mentálne od Fica nikdy neodpútali,“
komentuje Heger šéfa strany Hlas
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Peter Pellegrini je politický oportunista, který má rád luxus. V plné

kráse se ukázal také před podpisem obranné dohody s USA. Neuměl

se jednoznačně postavit ani za očkování proti koronaviru, komentuje

dočasně pověřený ministerský předseda Eduard Heger (OĽaNO) šéfa

strany Hlas-SD.

Lídr strany Hlas-SD Peter Pellegrini se pokusil ukončit debaty o

potenciální povolební spolupráci s Robertem Ficem. V rozhovoru pro

Nový Čas mírně zkritizoval svého bývalého stranického šéfa Roberta

Fica a vyloučil, že by mohli společně vládnout. Fica nazval váženým

politikem, který však podle něj nemá už aktuálně Slovensku co

nabídnout.

„Na druhé straně si ale myslím, že Robert Fico, ačkoli je

vážený politik, už je to politik minulosti. Nemyslím si, že

Robert Fico ještě může Slovensku nabídnout nějakou

naději a vizi pro 21. století,“ vyjádřil se Pellegrini pro Nový Čas .

 Jedním dechem přitom dodal, že si vládní spolupráci s Robertem

Ficem neumí vůbec představit. 

„Já si to neumím představit, a to by ani nefungovalo. Na

Slovensku musí fungovat klid a měla by vzniknout vláda,

která pomůže uklidnit společnost. Myslím si, že ta jizva z

minulosti – já takový nejsem, ale on by možná nějakým

způsobem pořád měl nějaký negativní pocit z toho, že jsem

odešel a mohlo by se to projevit potom iv nějaké vzájemné

spolupráci. Takže sedět tak jako s vámi na jednání vlády

spolu s ním, on se mnou nebo já s ním, já si to neumím

představit,“ dodal.

„Necítím obavu, že by někdo chtěl hotovost zlikvidovat,

nemluví o tom ani guvernér Národní banky ani Evropská

centrální banka. Já si myslím, že stačí, když budou naše

zákony nadále přikazovat každému přijímat kromě

digitálních plateb i hotovost. Ale nemyslím si, že to musí
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být i přímo v ústavu, stačí, když to budou garantovat naše

běžné zákony o platebním styku ao dalších věcech,“ uvedl

Pellegrini v reakci na poznámku, že předseda hnutí Jsme

rodina Boris Kollár chce zakotvit používání hotovosti v Ústavu

ČR.

Heger: Není týdne, co by oportunista Pellegrini nehrál na dvě strany. On a jeho
družina se mentálně od Fica nikdy neodpoutali

Není týdne, co by Peter Pellegrini nehrál na dvě strany, vyjádřil se ve

statusu na sociální síti pověřený premiér Eduard Heger (OĽaNO) s

tím, že lídr Hlasu - sociální demokracie, se snaží o politiku, která

bude líbivá pro všechny. Podle něj jsou však situace, kdy politik musí

zaujmout jasný postoj.

Parlament tento týden hlasoval o usnesení, kterým poslanci

odsoudili ruskou agresi na Ukrajině, vraždění, útoky na civilní

objekty, vyjádřili podporu územní celistvosti Ukrajiny a zároveň

označili současný ruský režim za teroristický. Heger usnesení

považuje za takové, za které by neměl mít problém hlasovat žádný

demokratický evropský lídr. 

„Družina kolem Petra Pellegriniho však nehlasovala.

Slovy oportunisty Pellegriniho usnesení nepodpořil,

protože prý nebude meditovat o tom, co je terorismus,“

napsal pověřený premiér.

Pellegrini se podle Hegera neuměl jednoznačně postavit ani za

očkování proti koronaviru. Jako premiér se vyjádřil, že očkování by

mělo být povinné, avšak jako opoziční poslanec už říkal, že nikdy

nedovolí, aby někoho očkovali povinně.

„Vakcínu zpochybňoval a sám se naočkovat nedal. Po

průzkumu veřejného mínění, který ukázal, že většina

voličů Hlasu-SD je za očkování prohlásil, že je třeba dělat

kampaň, aby se lidé očkovali. Stojím si za tím, že Robert
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Fico a jeho dvojče Pellegrini svými výroky v době

pandemie ohrožovali životy občanů,“ konstatoval pověřený

premiér.

Pellegrini se podle Hegera v plné kráse ukázal také před podpisem

obranné dohody s USA. „Té dohody, kterou ještě jako premiér

sám připravoval a hájil ji. V opozici se z obhájce stal

odpůrce. Všechno jen pro získání levných politických

bodů,“ dodal Heger, který chce věřit, že Pellegrinimu je bližší

společnost evropských lídrů v Bruselu jako Moskva nebo Minsk.

"Mentálně se však on a jeho družina od Fica nikdy

neodpoutali, jen je to hezčí obal populismu a politické

zbabělosti jasně se postavit za správné, i když někdy

nepopulární, věci," dodal na závěr Eduard Heger, podle

kterého se této vládě dá vyčítat ledacos , ale ne nedostatek

odvahy přijmout důležitá rozhodnutí ve strategickém zájmu naší

země. A to je prý rozdíl mezi nimi a Hlasem pana Pellegriniho.
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